
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΧΡΙΣΤΟΣ ΑΝΕΣΤΗ! 

«Ἡ τέχνη τῆς σωτηρίας» 

Πόσον ὄμορφα εἶναι ὁ χριστιανός νά νοιώθη τόν ἑαυτόν του 

σάν παιδί τοῦ Θεοῦ, νά αἰσθάνεται τόν Θεό σάν πατέρα του 

ἀληθινό! Τότε ἀκριβῶς τόν ἐγκαταλείπει ὁ φόβος τοῦ θανάτου. 

Ἀντί αὐτοῦ νιώθει πλοῦτον ἐμπιστοσύνης,  

διότι ὁ Πατέρας του εἶναι ὁ Κριτής, ὁ Πατέρας του  

εἶναι Ἐκεῖνος, πού θά τοῦ δώσει τήν Βασιλεία Του.  

Ἐλεγε ὁ Ἀββᾶς Παμβώ: «Ἐάν κολλήσει ὁ οὐρανός μέ τή γῆ, 

φόβος δέν θά εἰσέλθη μέσα εἰς τήν ψυχήν μου».  

Καί τοῦτο, διότι ἔνοιωθε τήν ἀγάπη τοῦ Θεοῦ.  

Γιά νά φθάση κανείς σχετικῶς σ'αὐτά τά μέτρα, πρέπει  

προηγουμένως ἐδῶ στόν κόσμο, ἐδῶ σ' αὐτόν τόν ἀγῶνα,  

νά προκαταβάλη τούς κατά Θεόν κόπους,  
νά ταπεινώνεται συνέχεια, νά ὑπομένη τούς πειρασμούς,  

τίς θλίψεις, τούς πόνους καί νά διώχνη τούς κακούς λογισμούς,  
μόλις κάνουν την ἐμφάνισί τους.  

Ὁ ἄνθρωπος πού ὑποχωρεῖ στούς κακούς λογισμούς,  

δέν εἶναι δυνατόν νά αἰσθάνεται καλά μέσα του καί νά 

μπορέσει νά ἰδῆ τό φῶς τῆς ἱερᾶς Ἀναστάσεως στήν ψυχή του.  

Ἐνῶ ὅταν εἶναι γενικά προσεκτικός στήν ζωή του,  

σέ καιρό πού δέν περιμένει, θά νοιώσει τήν ἐπίσκεψι  

τῆς Χάριτος τοῦ Θεοῦ.  
 

(Ἀπόσπασμα ὁμιλίας τοῦ γέροντος Ἐφραίμ Ἀριζόνας) 

ΑΛΗΘΩΣ ΑΝΕΣΤΗ! 
 


